
 

 وليد الصايغ

يشغل وليد الصايغ منصب مدير عام دائرة المالية المركزية بالشارقة، والرئيس التنفيذي لشركة الشارقة لإدارة 

المالية لوزارة المالية بدولة السياسات كومة الشارقة، وهو عضو في لجنة الأصول، الذراع الاستثمارية لح

وعضو مجلس إدارة تلال العقارية، ويتمتع  الشارقة القابضة، مجلس إدارةرئيس الإمارات العربية المتحدة، و

 عالم الاستثمار والمال. بخبرة طويلة في 

إعداد الميزانيات، والتنظيم ويمتلك الصايغ خبرات مهنية متعددة، في مجالات حيوية، تشمل المحاسبة الحكومية، 

ق له العمل في عدد من الجهات الحكومية وسب .وغيرها،الإداري، والتخطيط الاستراتيجي، وإدارة الأزمات، 

، ومجموعة دبي القابضةووالشركات الخاصة الرائدة في دولة الإمارات، من بينها هيئة مطار الشارقة الدولي، 

 الفطيم. 

 

 

Waleed Al Sayegh 

With an extensive experience in the fields of Investments and Finance, H.E. Mr. Waleed 

Al Sayegh is the Director General of Sharjah’s Central Finance Department, and a 

member of UAE’s Federal Finance policies committee.  

He is also the Chief Executive Officer of Sharjah Asset Management, Sharjah’s sovereign 

investments vehicle, Chairman of Sharjah Holding, and Board member of Tilal Real-

estate. 

Mr. Al Sayegh’s expertise extends in areas of governmental accounting, budgets, 

management and administration, strategic management, and crisis management. Within 

the span of 25 years, HE has worked for several private and public entities in the United 

Arab Emirates. 


